
 
Aan  :het college van B&W 
D.d. :9 september 2018 
Betreft :Vragen aan het college aangaande Regiovervoer Midden Brabant 
 
Geacht college, 
 
Alvorens een besluit te kunnen nemen betreft het raadsvoorstel betreft de toename Kosten 

Regiovervoer verzoek ik het college voorafgaande aan de besluitvorming van 11 september 2018 

onderstaande vragen mondeling te beantwoorden alvorens de besluitvorming plaats vindt. 

Inleiding op de vraag: 

In de rapportage (versie 1.1) die door Trafficon Adviesgroep is opgezet lees ik onderaan op pagina 7 

onder 2.1.2 dat de inschatting van de kosten 17% boven de begroting was. Letterlijk wordt hieraan 

toegevoegd: “Dit betekend dat voor de start van het vervoer al duidelijk was dat de begroting te laar 

was ingeschat”. D66 is van mening dat dit een zeer opmerkelijke werkwijze is. Om het even wat 

eenvoudiger te zeggen zien wij dat in 2016 een begroting voor vervoer is afgegeven waarop de 

toenmalige raad van Goirle een besluit heeft genomen. Nog in hetzelfde jaar is geconstateerd dat de 

begroting ontoereikend was om de kosten van het vervoersplan te dekken. Toch is het vervoersplan 

op 1 januari 2017 in werking gesteld. 

 

Vraag 1* Was bij het college voor 1 januari 2017 bekend dat de begroting ontoereikend zou 

zijn? En zo nee waarom niet. 

Vraag 2* Als deze ontoereikendheid bij het college bekend was, hoe heeft het college hierop 

gereageerd naar de verantwoordelijken voor de begroting, wat was de reactie en hoe en wanneer is 

de raad hierover geïnformeerd? 

Vraag 3* Is het college het met de Fractie D66 eens dat sturen op een begroting die vooraf aan 

de uitvoering al ontoereikend is, ondoenlijk is? Zo ja,  welke aanpak stelt het college voor om 

dergelijke situaties in de toekomst te voorkomen en de raad te informeren zodat nare verassingen 

als deze niet meer voor zullen komen. 
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